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Številka:  900-9/2018 

Datum:  18. 6. 2020 

 

SKRAJŠAN ZAPIS 

11. redne seje Odbora za proračun in finance, 

ki je bila v ponedeljek, 15. 6. 2020, ob 17.00 

v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Boris GRILC, Maja RAZINGAR, dr. Adis MEDIĆ, Igor ARH, mag. Božena RONNER, Edina DŽAMASTAGIĆ 
in Urška HABJAN  
 
OSTALI PRISOTNI:  
dr. Gregor HUDRIČ – direktor občinske uprave, Marko MARKELJ – direktor Komunalne direkcije, mag. 
Vera DJURIĆ DROZDEK – vodja Oddelka za gospodarstvo, mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka za 
okolje in prostor, Gregor JARKOVIČ – vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, 
Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica, Igor DIMNIK – Kaliopa, d.o.o., Igor ARH – poveljnik Občinskega 
štaba civilne zaščite, Damijana MARN – Ariva Alpetour d.o.o., Robert PAJK – direktor ENOS OTE, 
d.o.o., Eldina ČOSATOVIĆ – Razvojna agencija Zgornje Gorenjske, Uroš BUČAR – direktor Javnega 
komunalnega podjetja JEKO, d. o. o. in Mojca LEVSTIK – Kabinet župana 
 
Dr. Gregor Hudrič je predlagal, da se na dnevni red uvrsti dodatna točka z naslovom: Predlog za 
spremembo projekta v Načrtu razvojnih programov za obdobje 2020 – 2023. Gre za projekt obnove 
Ruardove graščine, ki je prijavljen za koriščenje deleža sredstev občine za leto 2020 za sofinanciranje 
investicij v skladu z določili 23. člena Zakona o financiranju občin. 
V sprejetem proračunu za leto 2020 je bil vključen znesek na podlagi predhodnih podatkov 
Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo v višini 222.842,00 € nepovratnih sredstev in 
111.421,00 € povratnih sredstev. Zaradi epidemije COVID-19 je Ministrstvo za gospodarski razvoj in 
tehnologijo posredovalo obvestilo občinam o novih vrednostih nepovratnih in povratnih sredstev za 
leto 2020, zaradi česar se posledično spremenijo vrednosti dodeljenih sredstev po 23. členu ZFO-1 v 
letu 2020. V predlaganem projektu se spreminja struktura virov financiranja, in sicer se sredstva, ki 
jih bo Občina Jesenice pridobila iz državnega proračuna za sofinanciranje investicije povečujejo za 
14.614,00 €, za kar se znižajo lastna sredstva namenjena izvajanju projekta, tako da višina odhodkov 
v letu 2020 ostaja nespremenjena. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal 
 
SKLEP: 
Na dnevni red 11. seje Odbora za proračun in finance se pod zap. št. 9 uvrsti dodatna točka z 
naslovom: Predlog za spremembo projekta v Načrtu razvojnih programov za obdobje 2020 – 2023. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
            ZA – 7 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Edina Džamastagić je predlagala, da se prednostno obravnavajo vse točke dnevnega reda, za katere 
so prisotni zunanji poročevalci. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal 
 
SKLEP: 
Na 11. seji Odbora za proračun in finance se prednostno obravnavajo vse točke dnevnega reda, za 
katere so prisotni zunanji poročevalci. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik Odbora v sprejem 
predlagal  
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 10. redni seji Odbora za 

proračun in finance, ki je bila 12. 5. 2020 
2. Poročilo o izvrševanju programa dela Razvojne agencije Zgornje Gorenjske s finančnim 

poročilom za leto 2019 
3. Poročilo o poslovanju in izvajanju gospodarske javne službe oskrbe s toploto na območju občine 

Jesenice za leto 2019  
4. Informacija o Letnem poročilu JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2019 
5. Informacija o Poslovnem načrtu JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2020 
6. Poročilo o izvajanju koncesionirane dejavnosti javnega mestnega prometa in šolskih prevozov na 

območju občine Jesenice v letu 2019  
7. Izvajanje koncesionirane dejavnosti javnega mestnega prometa in šolskih prevozov na območju 

občine Jesenice ob nepredvidljivih okoliščinah 
8. Predlog programa dela na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2020 s 

poročilom za leto 2019 
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi medobčinskega inšpektorata 

in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica – PRVA OBRAVNAVA 
10. Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo 

za območje občine Jesenice – PRVA OBRAVNAVA 
11. Predlog Sklepa o izstopu Občine Jesenice iz Konzorcija CERO – Gorenjska 
12. Predlog Odredbe o določitvi parkirnih površin v občini Jesenice, na katerih se uvede plačilo 

parkirnine 
13. Predlog Koncepta kolesarskega in peš omrežja v občini Jesenice – DRUGA OBRAVNAVA 
14. Predlog Strategije razvoja turizma v občini Jesenice 2020 - 2030 – PRVA OBRAVNAVA 
15. Predlog dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 2. dopolnitev Načrta 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2020 
16. Predlog za uvrstitev novega projekta v Načrt razvojnih programov za obdobje 2020 – 2023 
17. Predlog za spremembo projekta v Načrtu razvojnih programov za obdobje 2020 – 2023 
18. Vprašanja in pobude 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
           ZA – 7 

 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  SSPPRREEJJEETTIIHH  SSKKLLEEPPIIHH  NNAA  1100..  RREEDDNNII  SSEEJJII  

OODDBBOORRAA  ZZAA  PPRROORRAAČČUUNN  IINN  FFIINNAANNCCEE,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  1122..  55..  22002200  

 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je predsednik Odbora v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 10. redne seje Odbora za proračun in finance, ki je bila 12. 5. 2020. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  IIZZVVRRŠŠEEVVAANNJJUU  PPRROOGGRRAAMMAA  DDEELLAA  RRAAZZVVOOJJNNEE  AAGGEENNCCIIJJEE  ZZGGOORRNNJJEE  GGOORREENNJJSSKKEE  SS  

FFIINNAANNČČNNIIMM  PPOORROOČČIILLOOMM  ZZAA  LLEETTOO  22001199  

 
Uvodno obrazložitev sta podali Eldina Čosatović in mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Mag. Božena Ronner: 
Pred enim letom je gospod Mark Toplak na seji Odbora razlagal o viziji RAGOR-ja, sedaj pa je 
imenovan na drugo delovno mesto, ki je verjetno bolje plačano. Imenovan je bil za direktorja Splošne 
bolnišnice Jesenice, kar verjetno izhaja tudi iz plače, kakršno ima direktor RAGOR-ja. Svet zavoda bo 
moral popraviti pravilnik o sistemizaciji delovnih mest, da bo višina plače direktorja nekoliko bolj 
privlačna, če se želi, da bo to delovno mesto zasedal nekdo, ki je strokoven in z neko vizijo razvoja. Na 
Jesenicah je dovolj izobraženega kadra, tako da ni potrebno zaposlovati ljudi iz drugih občin. 
 
Igor Arh: 
Kot član Sveta zavoda je tudi sam razočaran nad nastalo situacijo. Za jutri je sklicana seja Sveta 
zavoda, kjer se bo odločalo o nadaljnjih aktivnostih. Na zadnji razpis za imenovanje direktorja 
RAGOR-ja se ni prijavil nihče iz občine Jesenice, plača direktorja pa do sedaj nikoli ni bila izpostavljena 
kot težava. Gre za zanimivo in kreativno delovno mesto, za katerega bo sedaj objavljen nov razpis, da 
se v čim krajšem času imenuje novega direktorja RAGOR-ja. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Na zadnji razpis za direktorja RAGOR-ja so se prijavili tudi drugi kandidati, in nekateri izmed njih so 
bili celo bolj primerni za mesto direktorja, kot pa izbrani kandidat. 
 
Boris Grilc: 
Zanima ga, ali je narejen plan, za katero področje se bo porabil presežek prihodkov nad odhodki. 
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Eldina Čosatović: 
Svet zavoda se vedno odloči, da se presežek prihodkov nad odhodki nameni za razvoj dejavnosti. 
RAGOR ima štiri občine soustanoviteljice, vse presežke v posameznem letu pa usmeri v razvoj, npr. v 
prijavo določenih projektov, ipd.  
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance se je seznanil s Poročilom o delu Razvojne Agencije Zgornje Gorenjske 
za leto 2019 s finančnim poročilom. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da soglaša z uporabo 
presežka prihodkov nad odhodki Razvojne agencije Zgornje Gorenjske za leto 2019 v višini 8.002,03 
€ za izvajanje in razvoj svoje dejavnosti. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  PPOOSSLLOOVVAANNJJUU  IINN  IIZZVVAAJJAANNJJUU  GGOOSSPPOODDAARRSSKKEE  JJAAVVNNEE  SSLLUUŽŽBBEE  OOSSKKRRBBEE  SS  TTOOPPLLOOTTOO  NNAA  

OOBBMMOOČČJJUU  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22001199    

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Robert Pajk. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc: 
Zanima ga, za koliko so stroški tekočega vzdrževanja omrežja višji od načrtovanih. 
 
Robert Pajk: 
Za tekoče vzdrževanje omrežja so bili predvideni stroški materiala v višini 60.000 EUR. Stroški 
materiala so bili večji od načrtovanih za približno 25 %, kar je predvsem posledica večjega števila 
defektov zaradi starosti omrežja in manjših vlaganj v distribucijsko omrežje v preteklih letih. 
Tekoče vzdrževanje je strošek koncesionarja, investicijsko vzdrževanje in vzdrževanje v javno korist 
pa je strošek Občine Jesenice, ki se plačuje iz sredstev najemnine za distribucijsko omrežje.  
 
Igor Arh: 
Zanima ga, ali je pripravljena kakšna strategija vzdrževanja in posodobitve distribucijskega omrežja. 
Glede na starost omrežja in na število defektov, bi bilo smiselno, da se pripravi neka strategija 
posodobitve omrežja.  
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Robert Pajk: 
Skladno s sprejeto zakonodajo je proizvajalec toplote ENOS d.d. energetsko učinkovito podjetje, kar 
pomeni, da so tudi odjemalci preko distribucijskega sistema upravičeni do določenih subvencij. V 
planu je projekt ponovne proučitve oz. izračuna distribucijskega omrežja na Jesenicah, ker je v načrtu 
tudi znižanje temperaturnih režimov. Izdelan je tudi projekt za izvedbo menjave glavnega 
distribucijskega voda mimo sodišča. Za ostale dele distribucijskega omrežja pa je dogovorjeno, da se 
vsako leto izvede obnova enega odseka. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance se je seznanil s Poročilom o poslovanju in izvajanju gospodarske 
javne službe oskrbe s toploto na območju občine Jesenice za leto 2019, ki ga je pripravilo podjetje 
ENOS OTE, d.o.o. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  44::  

IINNFFOORRMMAACCIIJJAA  OO  LLEETTNNEEMM  PPOORROOČČIILLUU  JJEEKKOO,,  DD..OO..OO..,,  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22001199  

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Uroš Bučar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc: 
Glede vodovoda ga zanima, ali niso pri Peričniku narejeni novi rezervoarji, da še vedno prihaja do 
motne vode.  
 
Uroš Bučar: 
Pri Peričniku je problem že pri samem zajetju vode zaradi vpliva širšega okolja. Obilne padavine 
vplivajo na vsa tri zajetja in potem se pojavi motna voda, tako da je potrebno enega od zajetij izločiti. 
Na razpolago je še vodni vir Mlake, ki ima izdatnost od 10 do 20 litrov na sekundo in se bo vključeval 
v sistem ob izključitvi enega vodnega vira pri Peričniku. 
 
Marko Markelj: 
Leta 2013 je bila izvedena sanacija odprte grape za zajetjem, da pri obilnih padavinah ne bi prihajalo 
do zatekanja površinske vode v sistem. Od leta 2013 do lanskega leta ni bilo zaznati nobenih 
problemov. S hidrološkim poročilom so bile dane usmeritve, da bi bilo potrebno zatekanje vode še 
dodatno raziskati. Sledenje vode se sedaj izvaja, potem pa se bo na podlagi teh raziskav določilo 
kakšni so potrebni ukrepi. 
 
Dr. Adis Medić: 
Uradno poročilo za leto 2019 izkazuje dobrih 250.000 EUR dobička. Posamezni sektorji sicer poslujejo 
negativno, vendar je skupni rezultat poslovanja še vedno pozitiven. Ta dobiček je bil ustvarjen še 
preden je bila uvedena podražitev storitev za občane. Zanima ga, ali se bodo sedaj glede na ustvarjen 
dobiček cene znižale, ali bodo ostale na istem nivoju. 
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Uroš Bučar: 
Dobiček je ustvarjen iz naslova odlaganja odpadkov in iz tržne dejavnosti na področju zemeljskega 
plina, zato se ne more preusmeriti na ostale dejavnosti. Tudi iz revizorskega mnenja izhaja, da 
nobena izmed osnovnih dejavnosti podjetja ne sme poslovati z negativnim rezultatom.  
 
Dr. Adis Medić: 
Zanima ga, če bo iz letnega poročila za leto 2020 izhajalo, da posamezne dejavnosti še vedno 
poslujejo negativno, ali bodo s strani podjetja potem spet predlagane podražitve. 
 
Uroš Bučar: 
Iz poslovnega načrta za leto 2020 je razvidno, da je za nekatere dejavnosti še vedno predvideno 
negativno poslovanje, ker je prišlo do zamika pri uveljavitvi novih cen. Cene so sedaj na ravni nekih 
povprečnih cen v Sloveniji, zato se v naslednjem štiriletnem obdobju nivo cen ne bo spreminjal, če ne 
bo prišlo do nekih sistemskih sprememb. Takoj po spremembi cen se je namreč že pojavila nova 
napoved dviga minimalne plače.  
V teku je reorganizacija poslovanja podjetja, kjer naj bi se ravno tako ustvaril nek prihranek, ki bi 
lahko ohranjal sedanji nivo cen. 
 
Boris Grilc: 
JEKO kot celota posluje pozitivno, čeprav se ves čas trdi, da samo določeni segmenti poslujejo 
pozitivno. 
Deponija je zapolnjena v precej velikem obsegu, zato dvomi, da bo zdržala še toliko časa, kot se sedaj 
predvideva. Zanima ga, koliko prostora je še na deponiji ter za katere namene se bo porabil dobiček v 
višini 354.000 EUR, ki je bil ustvarjen v letu 2019. 
 
Marko Markelj: 
Svet ustanoviteljev je potrdil letno poročilo, ki vsebuje tudi predlog uprave, da bilančni dobiček 
ostane nerazporejen. Svet ustanoviteljev bo v prihodnosti odločal o porabi dobička, za kar je 
potrebno sprejeti ustrezen sklep in ta sredstva uvrstiti v proračun za leto 2021. Je pa skupni bilančni 
dobiček izkazan v višini 268.000 EUR. 
Pravilno je bilo, da so se cene po posameznih dejavnostih uskladile, ker je skoraj nedopustno, da se 
proste kapacitete deponije polnijo in se s tem zmanjšuje razpoložljiv deponijski prostor, ki ga je po 
zadnjih podatkih samo še za 4 leta. Če se bo trend zviševanja odloženih količin nadaljeval, bo 
deponija zapolnjena še prej, zato je potrebno izvesti postopke za zagotovitev tretjega odlagalnega 
polja.  
 
Igor Arh: 
Prav je, da se dobiček, ki se je ustvaril na področju ravnanja z odpadki, nameni za infrastrukturo oz. za 
izgradnjo novega odlagalnega polja. 
Za področje ravnanj z odpadki so v načrtu za leto 2020 načrtovani manjši prihodki. Zanima ga, kje so 
razlagi za načrtovane manjše prihodke. 
Negativni rezultat Občine Žirovnica zajeda skupen rezultat poslovanja podjetja, zato naj v Žirovnici 
razmislijo, kako bodo pokrili ta njihov negativni rezultat. 
 
Marko Markelj: 
Prav je, da je po sklepu Sveta ustanoviteljev dobiček ostal nerazporejen. V proračunu za leto 2020 je 
za sanacijo Peričnika načrtovanih 100.000 EUR, kar bo lahko občutno premalo. Če bo po izvedenih 
raziskavah potrebno izvesti kakšne večje ukrepe na vodovodu Peričnik, se bodo ti ukrepi lahko 
financirali iz teh sredstev. 
Občina Žirovnica pred leti ni izvedla izplačila njihovega dela dobička, tako da bo iz teh sredstev lahko 
pokrivala negativni rezultat iz leta 2019. 
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Uroš Bučar: 
V letošnjem letu je bilo predvsem v času epidemije korona virusa zaslediti manjše povpraševanje po 
odlaganju odpadkov, tako da se tudi iz tega razloga načrtujejo manjši prihodki na tej dejavnosti. 
 
Dr. Adis Medić: 
Cene so primerljive z drugimi občinami, s tem da je na Jesenicah še deponija. Občani bi radi imeli 
deponijo na neki drugi lokaciji in še vedno plačevali neke primerljive cene. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance se je seznanil z Letnim poročilom JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  55::  

IINNFFOORRMMAACCIIJJAA  OO  PPOOSSLLOOVVNNEEMM  NNAAČČRRTTUU  JJEEKKOO,,  DD..OO..OO..,,  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002200  

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Uroš Bučar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Adis Medić: 
Zanima ga, koliko je zaposlenih v podjetju JEKO. 
 
Uroš Bučar  
Trenutno je v podjetju JEKO 127 zaposlenih. 
 
Boris Grilc: 
Zanima ga, v kakšnem obsegu se predvideva zmanjšanje števila zaposlenih glede na pripravljen načrt 
nove sistemizacije. 
 
Uroš Bučar: 
Koncept bo predstavljen lastnikom na seji Sveta ustanoviteljev.  
Masa stroškov dela se je s spremembo cen povišala za 230.000 EUR. Končni cilj je, da se v štiriletnem 
obdobju z reorganizacijo strošek dela ravno tako zmanjša za približno 230.000 EUR, kar je okoli 10 
zaposlenih. Eden od pristopov k temu cilju je, da se ne nadomešča delavcev, ki odhajajo v pokoj. Cilj, 
v katerega bodo vključeni vsi procesi je, da bo do leta 2024 v podjetju 117 zaposlenih. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Zanima jo, ali gre zmanjšanje števila zaposlenih v škodo delavcem, ali bo to zmanjšanje na račun 
tehnološkega razvoja in napredka. 
 
Uroš Bučar: 
Določeno zmanjšanje zaposlenih bo tudi na račun racionalizacije v okviru posameznega delovnega 
procesa. So pa v podjetju določene ugodnosti, ki so nad panožno kolektivno pogodbo, in v tem 
primeru se bo potrebno s sindikati dogovoriti, kako te dodatke urediti. 
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Igor Arh: 
Reorganizacija se lahko izvede tudi na način, da se zaposlene nadomesti z drugimi delavci, ki lahko 
prinesejo podjetju višjo dodano vrednost. Lastnike običajno bolj kot stroški plač zanima končni 
rezultat. 
 
Uroš Bučar: 
Javne površine so v 90 % odvisne od proračunskih sredstev in na tem področju druge rešitve ni, ker se 
javne površine ne morejo urejati kot tržno področje. Dodana vrednost takega dela je izredno majhna, 
ker javno podjetje ni konkurenčno zasebnikom. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance se je seznanil s Poslovnim načrtom JEKO, d.o.o. za leto 2020. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  66::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  IIZZVVAAJJAANNJJUU  KKOONNCCEESSIIOONNIIRRAANNEE  DDEEJJAAVVNNOOSSTTII  JJAAVVNNEEGGAA  MMEESSTTNNEEGGAA  PPRROOMMEETTAA  IINN  

ŠŠOOLLSSKKIIHH  PPRREEVVOOZZOOVV  NNAA  OOBBMMOOČČJJUU  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  VV  LLEETTUU  22001199    

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Damijana Marn. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc: 
Zanima ga, na katerih relacijah je zaznati največji upad potnikov. 
 
Damijana Marn: 
Največji upad je na liniji Hrušica Belo polje – Koroška Bela, vendar je na tej liniji tudi največje število 
prepeljanih potnikov. Precejšen vpliv na upad števila potnikov imajo vremenske razmere in pa 
koledar delovnih dni.  
 
Dr. Adis Medić: 
Zanima ga, ali bi se število potnikov kaj povečalo, če bi se cena vozovnice vsaj za nekaj mesecev 
nekoliko znižala. 
V mesecih, ko je več dopustov, je manj kupljenih mesečnih vozovnic. Zanima ga, ali je smiselno v teh 
mesecih cene mesečnih vozovnic znižati. 
 
Damijana Marn: 
Predlog za znižanje cen vozovnic je smiseln, vendar pa cene za mestni promet določa občinski svet, 
pomenijo pa določene finančne posledice za občinski proračun. 
Občinski svet je v letošnjem letu že sprejel prilagoditev cene vozovnic v mestnem prometu cenam 
vozovnic v državni gospodarski javni službi. S 1. 7. naj bi se začel izvajati tudi brezplačen medkrajevni 
prevoz za upokojence, dejstvo pa je, da se število potnikov nikoli ne zviša sorazmerno z znižanjem 
cene. 
Cene osnovnošolskih vozovnic so zakonsko urejene, tako da se osnovnošolci vozijo brezplačno, dijaki 
pa za vozovnico plačajo 25 evrov, razliko v ceni pa krijeta država in lokalna skupnost. 
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Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance se je seznanil s Poročilom o izvajanju koncesionirane dejavnosti 
javnega mestnega prometa in šolskih prevozov na območju Občine Jesenice v letu 2019, ki ga je 
pripravilo podjetje ARRIVA ALPETOUR d.o.o., Ulica Mirka Vadnova 8, Kranj. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  77::  

IIZZVVAAJJAANNJJEE  KKOONNCCEESSIIOONNIIRRAANNEE  DDEEJJAAVVNNOOSSTTII  JJAAVVNNEEGGAA  MMEESSTTNNEEGGAA  PPRROOMMEETTAA  IINN  ŠŠOOLLSSKKIIHH  PPRREEVVOOZZOOVV  

NNAA  OOBBMMOOČČJJUU  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  OOBB  NNEEPPRREEDDVVIIDDLLJJIIVVIIHH  OOKKOOLLIIŠŠČČIINNAAHH  

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Damijana Marn. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Igor Arh: 
Izračuni kažejo, da bo v letošnjem letu verjetno zmanjkalo sredstev za izvajanje koncesije, s tem, da 
morda tudi koncesionarji nekoliko izkoriščajo nastalo situacijo. Morda bo koncesionar vseeno 
ugotovil, da v dveh mesecih ni imel toliko stroškov, kot jih je bilo potrebno plačati iz naslova 
koncesije.  
 
Damijana Marn: 
Ko so se pripravljali izračuni stroškov, še niso bili znani podatki, koliko bo participirala država. Iz tega 
razloga je v anekse vključena varovalka, da se vse poračuna, uveden pa je tudi sistem naknadnega 
poročanja in prikaza podatkov. 
 
Dr. Adis Medić: 
Iz poročil je potrebno izluščiti uporabne podatke in jih čimprej uporabiti v praksi. 
 
Damijana Marn: 
Največji izziv bo, da se potnike pridobi nazaj, da bodo spet začeli uporabljati javni prevoz. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Obravnavana točka ni bila predvidena za obravnavo na junijski seji Občinskega sveta. Skupaj s 
koncesionarjem je bilo potrebno vložiti veliko truda, da se je prišlo do nekega dogovora, kako izvajati 
prevoze v teh nepredvidljivih okoliščinah. Odlok o izvajanju gospodarske javne službe in koncesijska 
pogodba določata, da odločitve sprejema občinski svet, kar včasih lahko predstavlja tudi časovno 
težavo. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da potrdi predlog 
izvajanja in obračuna koncesionirane dejavnosti javnega mestnega prometa in šolskih prevozov na 
območju občine Jesenice v času nastanka višje sile od 16. 3. 2020 do 31. 10. 2020 po predlaganih 
dodatkih. Izplačana sredstva se štejejo kot subvencija. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
            ZA – 7 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  88::  

PPRREEDDLLOOGG  PPRROOGGRRAAMMAA  DDEELLAA  NNAA  PPOODDRROOČČJJUU  ZZAAŠŠČČIITTEE  IINN  RREEŠŠEEVVAANNJJAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  

22002200  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  ZZAA  LLEETTOO  22001199  

 
Uvodno obrazložitev je podal Igor Arh. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Programa dela na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2020 s poročilom za leto 
2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

            ZA – 6 
 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  99::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  MMEEDDOOBBČČIINNSSKKEEGGAA  

IINNŠŠPPEEKKTTOORRAATTAA  IINN  RREEDDAARRSSTTVVAA  OOBBČČIINN  JJEESSEENNIICCEE,,  GGOORRJJEE,,  KKRRAANNJJSSKKAA  GGOORRAA  IINN  ŽŽIIRROOVVNNIICCAA  ––  PPRRVVAA  

OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podal Gregor Jarkovič. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Adis Medić: 
Zanima ga, ali je v Medobčinskem inšpektoratu in redarstvu potrebna pravna služba. 
 
Gregor Jarkovič: 
V Medobčinskem inšpektoratu in redarstvu je trenutno sedem zaposlenih. Zelo velik delež dela 
odpade na prekrškovne postopke, ki se trenutno zažirajo v delo inšpekcijskih postopkov. Pravnik bi 
prevzel vodenje prekrškovnih postopkov, izvršb, osebnih stečajev ipd., zato je predlagana dodatna 
zaposlitev. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Vsaka dodatna skupna naloga, ki jo izvaja Medobčinski inšpektorat in redarstvo, prinese dodatno 5 % 
sofinanciranje s strani države. Na koordinaciji direktorjev občinskih uprav so se že dogovorili drugačni 
deleži sofinanciranja med občinami, tako da se delež sofinanciranja za Jesenice znižuje, povečuje pa 
se delež Kranjski Gori in Gorjam. S tem se praktično že pokrije strošek plače za pravnika, zato je ta 
zaposlitev smiselna.  
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Boris Grilc: 
Zanima ga, kakšna zaposlitev je načrtovana na področju civilne zaščite. 
 
Gregor Jarkovič: 
Ekonomski učinek dodatne zaposlitve pomeni dodatno 5 % sofinanciranje na celotno maso 
zaposlenih. Sistem zaščite in reševanja na lokalni ravni trenutno deluje predvsem na prostovoljni 
bazi, zaposlen pa bi pokrival področje vseh štirih občin ustanoviteljic z neko konstantno dinamiko 
posodabljanja in ažuriranja načrtov, vodenja logistike, ipd. Tudi v obdobju epidemije se je izkazalo, da 
bi na tem področju potrebovali koordinatorja za območje širše regije.  
 
Igor Arh: 
Najprej bo potrebno ažurirati načrte zaščite in reševanja, ki so sicer izdelani, vendar pa jih je ves čas 
potrebno usklajevati z regijskimi načrti. Delo je za vse občine precej podobno, zato je smiselno, da se 
te naloge izvajajo na medobčinskem nivoju. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Ko bo odlok sprejet v vseh občinah, bo potrebno prilagoditi sistemizacijo, kadri pa se potem lahko 
poiščejo tudi znotraj že obstoječih resursov. Se pa s tem pridobi dodatno sofinanciranje s strani 
države. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi medobčinskega inšpektorata in 
redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

            ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1100::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  PPOODDLLAAGGAAHH  ZZAA  OODDMMEERROO  KKOOMMUUNNAALLNNEEGGAA  PPRRIISSPPEEVVKKAA  ZZAA  OOBBSSTTOOJJEEČČOO  

KKOOMMUUNNAALLNNOO  OOPPRREEMMOO  ZZAA  OOBBMMOOČČJJEE  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Igor Arh: 
Pri gradnji neprofitnih stanovanj je oproščeno plačilo komunalnega prispevka samo v primerih, ko je 
investitorica Občina Jesenice. Meni, da bi bilo smiselno, da je plačilo komunalnega prispevka 
oproščeno za vsa neprofitna stanovanja, tudi za tista, ki jih gradi Stanovanjski sklad. To je lahko neka 
spodbuda, da bo zgrajenih čim več stanovanj. 
 
Mag Valentina Gorišek: 
Že se je zgodilo, da so bila ob pridobivanju gradbenega dovoljenja stanovanja klasificirana kot 
neprofitna, pa so se potem po izgradnji prodajala kot tržna. V primerih oprostitve plačila 
komunalnega prispevka je potrebno ta sredstva v proračunu zagotoviti iz drugih virov. Neprofitna 
stanovanja gradita samo Občina in Stanovanjski sklad, ki pa ima sredstev za gradnjo stanovanj dovolj. 
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Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za 
območje občine Jesenice v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1111::  

PPRREEDDLLOOGG  SSKKLLEEPPAA  OO  IIZZSSTTOOPPUU  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  IIZZ  KKOONNZZOORRCCIIJJAA  CCEERROO  ––  GGOORREENNJJSSKKAA  

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Sklepa o izstopu Občine Jesenice iz Konzorcija CERO - Gorenjska. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1122::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDRREEDDBBEE  OO  DDOOLLOOČČIITTVVII  PPAARRKKIIRRNNIIHH  PPOOVVRRŠŠIINN  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE,,  NNAA  KKAATTEERRIIHH  SSEE  UUVVEEDDEE  

PPLLAAČČIILLOO  PPAARRKKIIRRNNIINNEE  

 
Uvodno obrazložitev je podal dr. Gregor Hudrič. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc: 
Glede na situacijo v lanskem letu meni, da je prav, da se sprejme odločitev o plačilu parkirnine na 
parkirišču na Blejski Dobravi. 
 
Edina Džamastagić: 
Zanima jo, ali Občina razmišlja tudi o uvedbi parkirnine na drugih turističnih območjih, npr. v Planini 
pod Golico. Na tem delu sicer ni nekega urejenega parkirišča, vendar v drugih turističnih krajih 
zaračunavajo parkirnino tudi v primerih, ko je potrebno parkirati ob cesti. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Meni, da je bolje, če se na parkirišče na Blejski Dobravi postavijo parkomati kot pa parkirne rampe.  
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Dr. Gregor Hudrič: 
Za sredo je predviden sestanek, na katerem se bo poskušalo dogovoriti, kako v bodoče reševati 
problematiko parkiranja v Planini pod Golico. 
 
Maja Razingar: 
V Planino pod Golico je v preteklosti v mesecu maju vsako uro brezplačno vozil avtobus iz Jesenic. Bi 
pa bilo bolje, da se tudi na tem območju pobira parkirnina, ki se potem lahko nameni za obnovo 
ceste. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odredbe o določitvi parkirnih površin v občini Jesenice, na katerih se uvede plačilo parkirnine. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1133::  

PPRREEDDLLOOGG  KKOONNCCEEPPTTAA  KKOOLLEESSAARRSSKKEEGGAA  IINN  PPEEŠŠ  OOMMRREEŽŽJJAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ––  DDRRUUGGAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme Koncept 
kolesarskega in peš omrežja v občini Jesenice v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1144::  

PPRREEDDLLOOGG  SSTTRRAATTEEGGIIJJEE  RRAAZZVVOOJJAA  TTUURRIIZZMMAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  22002200  --  22003300  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc: 
Strategija je nek celovit dokument, ki daje podporo večjemu razvoju turizmu. Strategija je dobro 
pripravljena in daje možnost novim pridobitvam in tudi povrnitvi vloženih sredstev v proračun. 
Podpira koncept razvoja na tem področju, ki je bil v preteklosti precej zapostavljen in brez prave 
podpore.  
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Zanima ga, na podlagi kakšne osnove je bil izbran slogan »Raj za izletnike«, glede na to, da se Jesenice 
ves čas povezuje z narcisami. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Doba bivanja turistov v Sloveniji je precej nizka, na Jesenicah pa je ta doba še krajša (2,3 dneva). 
Jesenice se želi prikazati kot mesto, ki je lahko za izletnike izredno zanimivo. Slogan je v bistvu neko 
prodajno geslo, zato ga ni dobro vezati samo na eno konkretno zadevo, ampak je bolje, če je bolj 
splošen. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Predlog slogana bo dan v širšo razpravo, v kateri bo morda podan tudi kakšen bolj primeren slogan za 
Jesenice.  
 
Edina Džamastagić: 
Moti jo, da na Jesenicah ni zavoda za turizem, ampak del nalog opravlja Zavod za šport, nekaj TIC, 
nekaj Občina, itd. Zavod za šport naj bi organiziral športne dogodke in prireditve, ne pa turističnih 
prireditev.  
V Zavodu za šport je zaposlena oseba, ki je zadolžena za trženje dvorane, pa se to trženje ne izvaja, 
saj razen Evropskega prvenstva v košarki v tej dvorani ni bilo organiziranih nekih večjih dogodkov. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Zavodi za turizem so se začeli vzpostavljati leta 1997, obdržali pa so se tam, kjer imajo močno 
turistično gospodarstvo. Zavod za turizem ni tisti, ki bo vzpostavil turistično gospodarstvo, ampak je 
turistično gospodarstvo tisto, ki daje zagon neki turistični dejavnosti. Ko je to gospodarstvo močno, 
pa potem rabi nekega organizatorja. Zavodi za turizem večinoma ne izvajajo turističnih prireditev, 
ampak izvajajo trženje in promocijo turistične ponudbe. 
 
Igor Arh: 
Izhodišča za izletništvo so dobro opredeljena, saj so turisti danes več ali manj izletniki, ki posamezne 
lokacije obiščejo z namenom, da si ogledajo okolico kraja. Potrebno je več narediti na promociji 
Jesenic, kajti turisti si na Jesenicah lahko ogledajo marsikaj, česar sosednji, turistično bolj znani kraji, 
ne morejo ponuditi, npr. narcise, muzej tehniške dediščine, ipd.  
Predlaga, da se letos vseeno izvedejo postopki za participativni proračun, da se bodo v letu 2021 
kakšni projekti že lahko tudi realizirali. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
V kolikor ne bo zopet kakšne nepredvidljive situacije, se bo v prihodnjem letu participativno proračun 
sigurno izvajal. Tudi na Občinskem svetu je bila sprejeta odločitev, da se ti postopki v letošnjem letu 
ne izvedejo, ker je potrebno organizirati vrsto aktivnosti, da bo projekt izpeljan tako, kot mora biti. 
Tudi časovno je v letošnjem letu neizvedljivo, da bi speljali vse postopke, saj je v mesecu avgustu že 
potrebno začeti s pripravo predloga proračuna za prihodnje leto. 
 
Dr. Adis Medić: 
Zanima ga, ali je Občina Jesenice lastnica kakšnega zemljišča ob avtocesti, na katerega bi lahko 
postavili jumbo plakate. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Občina Jesenice takega zemljišča nima, poleg tega pa zakonodaja tudi točno določa pogoje za 
postavitev jumbo plakatov. 
Občina Jesenice je od leta 2011 dalje pridobivala soglasje za postavitev rjavih tabel ob avtocesti. V 
vmesnem času je bila leta 2017 pridobljena ponudba za postavitev jumbo plakatov. Za dvanajst 
tedensko kampanjo je ponudba znašala okoli 17.000 EUR. 
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Igor Arh: 
Glede oglaševanja na jumbo plakatih so npr. Postojnsko jamo oglaševali na vseh drugih lokacijah in 
ne v Postojni. Tudi Jesenice bi morali oglaševati drugje in ne po Jesenicah.  
V Planici se vsako leto izvede anketa, ki pokaže odziv ljudi na sprejete ukrepe, kar predstavlja 
organizatorjem neke napotke za naprej. Potrebno je namreč sproti ugotavljati učinke ukrepov, ki 
bodo sprejeti za razvoj turizma. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Promocijo Jesenic bi lahko izvajali na avtobusih, ki vozijo v mestnem in primestnem prometu. Ta 
promocija bi bila lahko sestavni del koncesijske pogodbe s koncesionarjem, ki izvaja mestni promet. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Strategije razvoja turizma v občini Jesenice 2020 – 2030 v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1155::  

PPRREEDDLLOOGG  DDOOPPOOLLNNIITTVVEE  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  22..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  

NNAAČČRRTTAA  RRAAZZPPOOLLAAGGAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  VV  LLAASSTTII  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002200  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme 2. 
dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2020, 
ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2020. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1166::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  UUVVRRSSTTIITTEEVV  NNOOVVEEGGAA  PPRROOJJEEKKTTAA  VV  NNAAČČRRTT  RRAAZZVVOOJJNNIIHH  PPRROOGGRRAAMMOOVV  ZZAA  OOBBDDOOBBJJEE  22002200  

––  22002233  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
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Igor Arh: 
Če bo še kakšna priložnost, predlaga, da se kupi še kakšen dodaten prikazovalnik hitrosti. 
 
Dr. Adis Medić: 
Zanima ga, ali po postavitvi prikazovalnika hitrosti, za Občino nastajajo še kakšni dodatni stroški. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Občina po postavitvi prikazovalnikov hitrosti družbi Intermatic d.o.o. plača samo še tekoče stroške 
obdelave podatkov. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da se v Načrt razvojnih 
programov za obdobje 2020-2023 uvrsti nov projekt »Nakup prikazovalnika hitrosti Viasis 
Kompakt« (šifra NRP: OB041-20-0002). 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1177::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  SSPPRREEMMEEMMBBOO  PPRROOJJEEKKTTAA  VV  NNAAČČRRTTUU  RRAAZZVVOOJJNNIIHH  PPRROOGGRRAAMMOOVV  ZZAA  OOBBDDOOBBJJEE  22002200  ––  

22002233  

 
Uvodno obrazložitev je podal dr. Gregor Hudrič. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da se v Načrtu razvojnih 
programov za obdobje 2020 – 2023 spremeni projekt Obnova objekta Ruardova graščina, šifra NRP 
OB041-06-0011, in sicer zaradi spremembe strukture virov v finančni konstrukciji projekta zaradi 
uskladitve z dodeljenimi sredstvi, na podlagi 23. člena ZFO-1 ter uskladitve vrednosti projekta z 
dejansko realizacijo v letu 2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 

            ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1188::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
18.1 Igor Arh: 
Predlaga, da naj občinska uprava v drugi polovici leta 2020 prične usklajevati predloge za 
participativni proračun. 
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Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednik Odbora se jo zaključil ob 20.46 uri. 
 
 
Pripravila: 

Mojca Levstik 

 

Boris Grilc 
PREDSEDNIK ODBORA ZA  
PRORAČUN IN FINANCE 

 
 


